

Check against delivery

Statement of the Chairman

Advisory Committee on Administrative and Budgetary Questions (ACABQ)

12 May 2022

Programme budget implications of draft decision A/76/L.46 on an Intergovernmental conference on an international legally binding instrument under the United Nations Convention on the Law of the Sea on the conservation and sustainable use of marine biological diversity of areas beyond national jurisdiction

ACABQ report: A/76/7/Add.40; Statement submitted by the Secretary-General: A/C.5/76/24

Déclaration du Président

Comité consultatif pour les questions administratives et budgétaires (CCQAB)

Le 12 mai 2022

Incidences sur le budget-programme du projet de décision A/76/L.46 sur la conférence intergouvernementale chargée d'élaborer un instrument international juridiquement contraignant se rapportant à la Convention des Nations Unies sur le droit de la mer et portant sur la conservation et l'utilisation durable de la biodiversité marine des zones ne relevant pas de la juridiction nationale

(Rapport du Comité consultatif : A/76/7/Add.40 ; état présenté par le Secrétaire général :

A/C.5/76/24)